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Commissievergadering raad Coevorden  
 
 
 

VERSLAG VAN DE COMMISSIEVERGADERING van 13 februari 2024 Raadzaal Hof van Coevorden 
 

  
 
 
1. Opening & mededelingen 

 
De voorzitter opent de vergadering en heet de commissieleden, het college, de aanwezigen 
op de tribune en kijkers via de livestream welkom.  
 

2. Vaststelling agenda 
 
De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast. 
 

3. Inspreekrecht 
 

1. De heer Theo Bosch (voorzitter Buurt en speeltuinvereniging Tuindorp) maakt 
gebruik van het spreekrecht. Hij geeft naar aanleiding van de beantwoording van 
schriftelijke raadsvragen een toelichting op de situatie in de wijk tuindorp te 
Coevorden. 

 
De heer Stoker (PAC), Mulder (PvdA), Soppe (BBC2014) stellen enkele vragen aan 
de inspreker. Hij beantwoordt deze. 

 
Afspraak: 
De oproep van de heer Mulder (PvdA) om met een afvaardiging van de raad een 
werkbezoek aan de wijk te brengen wordt teruggekoppeld naar de 
agendacommissie. 

 
2. Mevrouw Barbara Schulte uit Dalen maakt gebruik van het spreekrecht. Zij houdt 

een pleidooi voor de realisatie van premantelzorgwoningen in het buitengebied in 
het algemeen en haar perceel te Dalen in het bijzonder.  
 
De heer Heeling (CDA), mevrouw te Waarbeek (VVD), de heren Hoedemaker (PAC), 
Mulder (BBC2014), mevrouw Bakker (PPC), de heer Vulto (VVD) stellen enkele 
vragen aan de inspreekster. 
 
Portefeuillehouder de heer Stegen beantwoordt vragen van de heren Hoedemaker 
(PAC), Mulder (BBC2014), mevrouw Bakker (PPC). Hij gaat daarbij ook in op het in 
ontwikkeling zijnde beleid voor flexwonen. Hij verwacht rond de zomer 2024 met 
nadere voorstellen over de kaders daarvoor te komen. Ook de realisatie van pre-
mantelzorgwoningen wordt daarbij betrokken. Hij geeft inspreker in overweging dat 
af te wachten. 
 
De commissie neemt kennis van de inspreekreactie. De heer Heeling (CDA) roept de 
portefeuillehouder de heer Stegen op om de commissie te informeren over het 
vervolg.  

 
4. Vragenuurtje 

 
1. De heer Eddy Heeling  (CDA) heeft enkele vragen over: 

a. een meldpunt ondermijning 
Portefeuillehouder de heer Bergsma beantwoordt de vragen. Hij gaat daarbij in op 
de Drentse aanpak voor ondermijning en de uitvoering van het Integraal 
Veiligheidsplan dat de raad heeft vastgesteld. Hij neemt de suggestie om op de 
website van de gemeente Coevorden specifiek aandacht te schenken aan het melden 
van verdachte situaties ter harte. Hiermee worden de vragen naar tevredenheid 
beantwoord. 
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b. festiviteit in de stad tijdens Zuidenveld Coevorden 2024 
Portefeuillehouder de heer Bergsma beantwoordt de vragen. Hij geeft een toelichting 
op de collectieve activiteiten die in Coevorden zijn aangewezen. Voor dit evenement 
loopt een vergunningprocedure. Hij voorziet daarmee geen problemen. Daarbij is er 
goed overleg met het bestuur. Hiermee worden de vragen naar tevredenheid 
beantwoord. 

 
2. De Heer Gilbert Mulder (PvdA) heeft enkele vragen over de bouw van 

huurwoningen.   

Portefeuillehouder de heer Stegen gaat in zijn beantwoording in op de vastgestelde 
woonvisie. In Oosterhesselen lijkt een behoefte te zijn aan koop. Daar is wel ruimte 
voor een deel betaalbare huur*. Voorts geeft hij een toelichting op de 
prestatieafspraken met de wooncorporaties.  

* [Aanvulling griffie: Naar aanleiding van het conceptverslag heeft 
portefeuillehouder de heer Stegen aangegeven dat dit een verspreking was. Hij 
heeft bedoeld “betaalbare koop”.] 

Portefeuillehouder de heer Stegen zegt toe in één van de volgende 
themabijeenkomsten over wonen een deelsessie te organiseren over de 
prestatieafspraken. Hiermee worden de vragen naar tevredenheid beantwoord. 

3. De heer Oebeles (PvdA) stelt enkele vragen over de herplant van bomen bij de 
manege in Oosterhesselen. 
Portefeuillehouder de heer Holties beantwoordt de vragen. Wellicht dat een 
compensatiefonds kan worden betrokken bij een volgende herziening van de 
bomenverordening. Hij licht toe dat indertijd geen herplantplicht in de vergunning is 
opgenomen.  
Portefeuillehouder de heer Holties zegt toe dat hij, als het college in 2021 een 
toezegging heeft gedaan over het herplanten op een andere locatie, deze 
toezegging zal oppakken als dat nog niet is gebeurd. Hiermee worden de vragen 
naar tevredenheid beantwoord. 
 
[Aanvulling griffie op het verslag: Toezegging raadscommissie 28-9-2021 
agendapunt Bestemmingsplan Kernen-Oosterhesselen, Edveensweg/ 
Waterveensweg. Wethouder Jeroen Huizing zegt toe in overleg te gaan met 
initiatiefnemer om een herplant op een andere locatie te realiseren. Wijziging 6 
februari 2022: Het college neemt dit mee in de uitvoering.] 

 
5. Hamerstukken 

 
De commissie besluit het volgende hamerstuk zonder beraadslagingen rechtstreeks als 
hamerstuk door te leiden naar de raad van 27 februari 2024: 
 
5.1 Raadsvoorstel Verordening uitvoering en handhaving (omgevingsrecht) gemeente 
Coevorden. 
 

6. Raadsvoorstel Afvalstoffenverordening gemeente Coevorden 2024 
 
Voorstel: 

1. De Afvalstoffenverordening gemeente Coevorden 2024 gewijzigd vast te 
stellen; 

2. De Notitie beantwoording zienswijzen ontwerp-Afvalstoffenverordening 
gemeente Coevorden 2024 vast te stellen. 

 
Portefeuillehouder de heer Huizing informeert de commissie dat er één zienswijze is 
ingediend buiten de termijn. Deze is abusievelijk niet in de zienswijzenota opgenomen. Dit 
zal voor de raadsvergadering worden hersteld.  
 
Portefeuillehouder de heer Huizing beantwoordt vragen van de heren Hoedemaker (PAC), 
Soppe (BBC2014) en Heeling (CDA).  
 
Advies: 
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Het voorstel wordt als bespreekpunt doorgeleid naar de raadsvergadering van 27 februari 
2024.  
 
 

7. Brief raad 60184-2023 Raadsvragen platanen Markt 
 
Introductie 
Deze brief is op verzoek van de heer Stoker (PAC) geagendeerd. Naar aanleiding van de 
beantwoording van schriftelijke vragen over de kap van platanen op de markt en het 
‘Beheeradvies Platanen Marktplein’ pleit hij voor het handhaven van de platanen op de 
Markt.  
 
De heren Soppe (BBC2014, Oebeles (PvdA), Bouwers (PPC), mevrouw Streutker (CDA) 
reageren op het pleidooi van de heer Stoker. Zij geven aan voorstander te zijn voor het 
behoud van de platanen op de Markt en een herinrichting inclusief deze bomen. De heer 
Vulto signaleert dat er nog geen voorstel voor het kappen ligt en zal daarop ingaan als de 
plannen concreet zijn.  

 
Portefeuillehouder de heer Holties beantwoordt de vragen van de commissieleden. Hij 
verwijst daarbij naar de in november 2019 vastgestelde visie waarin het verwijderen van de 
platanen is opgenomen. Hij informeert de commissie dat het college eind maart 2024 een 
voorstel aan de raad zal doen over de inrichting van de Markt en de citadel.  

 
Advies: 
De brief is voldoende besproken en wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 

10. Lijst toezeggingen  
 

De voorzitter verwijst naar de informatie van portefeuillehouder de heer Bergsma over de 
actualisering van de lijsten met toezeggingen en moties. In de overzichten van 2 februari die 
bij deze agenda behoren is deze actualisatie nog niet verwerkt. Inmiddels is er een aantal 
moties en toezeggingen afgedaan. Bij de volgende commissievergadering zal een 
geactualiseerde versie bij de vergaderstukken zitten. 
 
De commissie neemt kennis van de lijst van toezeggingen. 
 

11. Lijst moties  
 
De commissie neemt kennis van de lijst van moties. 
 

19 Vastelling verslag commissie van 16 januari 2024 
 
De commissie stelt de besluitenlijst van de openbare commissievergadering van 16 januari 
2024 ongewijzigd vast. 
 

16. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:00 uur. 
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Presentielijst 

Behorende bij de commissievergadering van 13 februari 2024 
 

    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
  
 
 
 
 

 

Raadsleden X/- 

B.K. Albring X 

P.H.B. Blaauwgeers X 

M. Blanken (Vz.) X 

H. Bouwers X 

E. Heeling X 

L. Hoedemaker X 

J. Hooge - 

J. Kamps - 

S.M. Katerberg X 

A. Lubbelinkhof X 

D. Meijer X 

G. Mulder X 

H. Mulder X 

F.M. Nijenbanning-Pot X 

T. Nijenbanning X 

A.F. Soppe X 

M.H. Stern-du 

Chatinier 

- 

 

G.J. Stoker X 

E.J. Streutker-

Lanjouw 

X 

A.E. Talens X 

J. Tempels - 

H.T. Vinke - 

F.L.P. Vulto X 

L.D.J. ter Waarbeek  X 

J.H.M. Wering X 

Burgercommissieleden X/- 

W.A. Ankone - 

A.M. Brinckman-van Gerven X 

M.J. Bakker-Zwiers X 

I.J.H. Driehuis X 

D.L.J. Juffer - 

H. Nijmeijer X 

L. Oebeles X 

R.H. Schuttenbeld X 

F van der Weide X 

Collegeleden X/- 

R. Bergsma X 

J. Huizing X 

H. Holties X 

J. Slomp X 

S. Stegen X 

Griffie X/- 

M. Lucassen - 

J. Kok X 

Insprekers X/- 

1. De heer Theo Bosch 
(voorzitter Buurt en 
speeltuinvereniging Tuindorp) 
2. Mevrouw Barbara Schulte 
uit Dalen. 

X 

 

X 

Legenda 

X = aanwezig 

- = afwezig 

Vz = voorzitter 
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